

Appendix
(A.)

LIST of the REPORTS and ACCOUNTS of Commissioners for Roads and Public Improvements, laid before the House during the Session of 1834.

Liste des RAPPORTS et COMPTES des Commissaires pour Chemins et Améliorations publiques, mis devant la Chambre, durant la Session de 1834.

Appendice
(A.)

- No. 1.—Report of the Commissioners for completing the Road from the Valley of Batiscan to St. Maurice.
- No. 2.—Report of the Commissioners for completing the Road from the North River to the Township of Abercrombie.
- No. 3.—Report of the Commissioners for the erection of a Bridge over the River du Gouffre.
- No. 4.—Report of the Commissioners for repairing the Bridge over the River Murray.
- No. 5.—Report of the Commissioners for opening a Road from the Cross of Vivernoche at Pointe du Lac, to the Mill of Ste. Marguerite.
- No. 6.—Report of the Commissioners for opening a Road in the Parish of Ste. Anne and the Township of Ixworth.
- No. 7.—Report of the Commissioner for the Beauport Road.
- No. 8.—Report of the Commissioners for completing the draining of the Road from Longueuil to Chambly.
- No. 9.—Report of the Commissioners for the Potton Road.
- No. 10.—Account Current of the Commissioners for the Ste. Foi Road.
- No. 11.—Report of the Commissioner for the first part of the Road from the River St. Francis joining to the St. Dominique Road.
- No. 12.—Report of the Commissioner for continuing a Road in the centre of the Seigniorship of Ste. Croix.
- No. 13.—Report of the Commissioner for continuing the front Road between the Concessions of Lotbinière and of Deschaillons.
- No. 14.—Accounts of the Commissioners for completing the Road from Lennoxville to the West line of Eaton.
- No. 15.—Accounts of the Commissioners for completing the Road from the West line of Eaton to Josiah Lathrop's.
- No. 16.—Report of the Commissioner for the Road from the 4th Concession of Gentilly to the River Bécancour.
- No. 17.—Account Current of the Commissioner for the Charlesbourg Road.
- No. 18.—Report of the Commissioner for the Stoneham Road.
- No. 19.—Report of the Commissioner for the Cap Rouge Road.
- No. 20.—Report of the Commissioners for the Effingham Road.
- No. 21.—Report of the Commissioners for the Post Road from Ascot to Hatley.
- No. 22.—Report of the Commissioners for the Outlet Road to Yamaska Mountain.
- No. 23.—Report of the Commissioners for the Road between Laprairie and St. John's.
- No. 24.—Account of the Commissioner for the erection of a Bridge over the River des Trois Pistoles.

No. 25

- No. 1.—Rapport des Commissaires pour compléter le Chemin depuis la Vallée de Batiscan à St. Maurice.
- No. 2.—Rapport des Commissaires pour compléter le Chemin de la Rivière du Nord au Township d'Abercrombie.
- No. 3.—Rapport des Commissaires pour l'érection d'un Pont sur la Rivière du Gouffre.
- No. 4.—Rapport des Commissaires pour réparer le Pont sur la Rivière Murray.
- No. 5.—Rapport des Commissaires pour ouvrir un Chemin de la Croix de Vivernoche, à la Pointe du Lac, au Moulin de Ste Marguerite.
- No. 6.—Rapport des Commissaires pour ouvrir une Route dans la Paroisse de Ste. Anne et le Township d'Ixworth.
- No. 7.—Rapport du Commissaire pour le Chemin de Beauport.
- No. 8.—Rapport des Commissaires pour compléter l'Egoût du chemin de Longueuil à Chambly.
- No. 9.—Rapport des Commissaires pour le Chemin de Potton.
- No. 10.—Compte Courant des Commissaires du Chemin de Ste. Foi.
- No. 11.—Rapport du Commissaire pour la première partie du Chemin de la Rivière St. François, joignant le Chemin de St. Dominique.
- No. 12.—Rapport du Commissaire pour continuer un Chemin au centre de la Seigneurie de Ste. Croix.
- No. 13.—Rapport du Commissaire pour continuer le Chemin de front entre les Concessions de Lotbinière et de Deschaillons.
- No. 14.—Comptes des Commissaires pour compléter le Chemin de Lennoxville à la ligne Ouest d'Eaton.
- No. 15.—Comptes des Commissaires pour compléter le Chemin de la ligne Ouest d'Eaton, jusque chez Josiah Lathrop.
- No. 16.—Rapport des Commissaires pour le Chemin depuis la 4e. Concession de Gentilly, à la Rivière Bécancour.
- No. 17.—Compte Courant—Commissaire du Chemin de Charlesbourg.
- No. 18.—Rapport du Commissaire pour le Chemin de Stoneham.
- No. 19.—Rapport du Commissaire pour le Chemin du Cap-Rouge.
- No. 20.—Rapport des Commissaires pour le Chemin d'Effingham.
- No. 21.—Rapport des Commissaires pour le Chemin de Poste, depuis Ascot à Hatley.
- No. 22.—Rapport des Commissaires pour le Chemin de sortie à la Montagne d'Yamaska.
- No. 23.—Rapport des Commissaires pour le Chemin entre Laprairie et St. Jean.
- No. 24.—Compte du Commissaire pour l'érection d'un Pont sur la Rivière des Trois-Pistoles.

A

No. 25.